
 

 

ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA 
 

  
Data: 14/06/2022  
Lloc: presencial i telemàtica 
Hora:  21:20 
Número d’assistents: 19 (7 presencials i 12 online) 
 
Mónica Aisa, Vero Calvo, Bàrbara Negre, Sandra Moyano, Gemma López, Ferran 
Gisela Fornós i Roser Rodríguez. 
 
Albert Serrano, Anna Pahisa, Gemma de Pablo, Elena Corpas, Elisabet Velo, Lola 
Lozano, Dani Esteve, Loli Respiro, Marina Espinac, Mildred Ariana Salgado, 
Mònica Charamand, Nuria Muñoz. 
 
 
ORDRE DEL DIA  
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la junta anterior  
2. GT Economia 

Aprovació quotes curs 22-23   / Aprovació ppt despesa papereres reciclatge 
(aportació escola curs 20-21) 

3. Valoració festa d’estiu 
4. Valoració BricoPINS 
5. Valoració Bicibús 
6. Valoració PINScience 
7. Informació sobre la jornada intensiva de setembre 
8. Precs i preguntes 

 
 

 
 

1. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA ANTERIOR  
 

S’aprova la junta sense esmenes. 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

2. GT ECONOMÍA 
 

- Aprovació quotes curs 22-23   / aprovació ppt despesa papereres reciclatge 
(aportació escola curs 20-21) 

S’informa que la Generalitat a actualitzat els preus màxims del servei de menjador, 
de 6,33€ a 6,54€ per infant i dia. Tenint en compte la pujada del preu de les 
matèries primeres, entre altres, des del GT Economia són partidaris de utilitzar el 
preu màxim permès. 

El preu actual es de 123,00€ mensuals i la pujada suposa de 127,89€ a 130,07€ 
mensuals, pendent de confirmar dies lectius extres del curs 2022-23. El preu 
esporàdic per infants passa de 6,96€ a 7,19€ diari. El preu del professorat es 
mantindrà a 4,5€, ja que aquest s’ha pujat recentment.  

Es procedeix a votar. Tots els vots són a favor d’aprovar la proposta de nous 
preus. 

Motivat per l’augment de despeses a migdia, des de GT Economia proposen 
eliminar la bonificació del 5% a famílies monoparentarals o nombrosa en les 
quotes de menjador. 12 vots a favor de retirar, 6 vots a favor de mantenir. Per tant 
s’aprova retirar la bonificació. 

Quotes AFA,  

• la quota anual per família es de 32€ 

• Socialització de llibres (2018-2019) 23€ per infant 

Es manté la quota anual per família. La quota per socialització de llibres no 
s’aplicarà el curs 2022-23, ja que l’ús de llibres s’ha reduït i encara hi ha remanent 
de cursos anteriors. 

- Aprovació romanent ppt despesa papereres reciclatge  

El pressupost per a les papereres de reciclatge es de 1.076,90€, es demana més 
informació i la votació es posposa per a la següent junta. 

- Aportació de menjador-escola 

L’escola proposa posar una taula i des de l’AFA es demana que es facin arribar 
altres propostes o justifiqui aquesta (aprovació en Standby). 

 

 



3. VALORACIÓ FESTA D’ESTIU 

771 Assistents a la festa 

Queixes de 8ó9 persones sobre els preus (els consideren desorbitats) 

Les empreses han duplicat preus respecte al preus de 2019  

El format de carmanyola seguirà 

Es va disposar de 4 cuiners i de 3 monitors fins a finalitzar la festa. Cal motivar als 
monitors de l’AFA per a que participin a i de la festa. 

Calen mans a la barra. 

L’AFA felicita als assistents per la col·laboració en la recollida de taules i cadires. 

S’enviarà enquesta per googleforms. 

Falten mans per la comissió de festes (carnestoltes, gegants, mercaPINS,... ). 

 

4. VALORACIÓ  BRICOPINS 

Van assistir unes 30 famílies i es van poder realitzar totes les tasques 
programades. Es va comptar amb la col·laboració de l’URPA. 

Es proposa tornar a les dates originaries, cap al març (abans de portes obertes). 

 

5. VALORACIÓ BICIBÚS 

Es valora molt positivament, hi ha 2 rutes (Vullpelleres i Centre) obertes 1 cop per 
setmana (divendres), en cas de demanda possibilitat de fer més dies. 

La ruta de Vullpelleres té poca participació, a la del centre hi ha més participació. 

Els nens de 5è i 6è no volen anar amb pares, alguns de 4t van sols, la major part 
de participants son de 2n cap avall i van encantats. Hi ha un/a responsable que 
obre el grup i un/a que el tanca. 

 

 



6. VALORACIÓ PINSCIENCE  

Habitualment es realitza la setmana de març, aquest any degut a la pandèmia s’ha 
organitzat en 3 setmanes; s’ha realitzat els tallers al juny en horaris de tarda 
aprofitant la jornada intensiva i durant 2 setmanes. 

S’han realitzat 2 tallers per curs, en algun cas 3 tallers. 

Van arribar propostes fora de termini que queden en cartera per properes edicions. 

Es demanen mans per col·laborar a la comissió. 

 

7. INFORMACIÓ SOBRE LA JORNADA INTENSIVA DE SETEMBRE 

Els infants a les 13h a 15h dinaran i faran pati (segons organització menjador). 

Els infants que marxen a casa a dinar han de tornar a l’escola ja que l’horari de 
15h a 16.30h es considera lectiu. 

La mateixa empresa que gestioni migdia es la responsable d’organitzar aquest 
temps, per tant, queda sota supervisió de l’AFA.  

Pel que fa a les activitats de migdia, es volen recuperar les activitats de Cant Coral 
i Sports&FUN. 

 

8. PRECS I PREGUNTES 

Es pregunta si es fa un” bono” a la Laura Roca. 

Es proposa demanar que s’incrementin els dies de colònies o que es puguin 
realitzar cada any. Es proposarà al Consell Escolar. 

I sense més, finalitza la reunió a les 00.00h 

 
 
 
 
 
 
Sandra Moyano    Roser Rodríguez 
Presidenta      Secretària 


